
Zápis z komise pro regeneraci panelového  sídliště Šipší 

ze dne 19.11.2003 
 

 

Místo a čas  jednání: malá zasedací místnost MÚ Kutná Hora, v 16.00 hodin 

 

Přítomni: viz prezenční listina 

Omluven: p.Hobl,pí Balková 

 

 

 

Program jednání: 

 

- prezence 

- kontrola zápisu ze dne 8.10.2003 

- návrh  postupu projektu regenerace sídliště Šipší 

- různé 

 

 

Kontrola prezence a zápisu ze dne 8.10.2003 

 

 Ing.Jirásek provedl prezenci a obeznámil  přítomné s programem. 

Konstatoval , že termín konání  komise  se kryje s termínem jednání Rady  

města ( omluva pana Hobla). Příští  jednání  svolat  na termín tak ,aby 

nedošlo ke kolizi s termínem jednání RM 

 Poté provedl  kontrolu zápisu z předcházejícího  jednání 

 RM pověřila  technické  oddělení   s vyčištěním plochy U Mamuta od 

náletových dřevin na základě  doporučení  naši  komise – usnesení 

č1087/03. M.Hlavatý informoval o dosavadním postupu a dalších 

krocích. 

 Pan ing.arch.Kremla se  omluvil z  jednání  komise – návrh  postupu 

projektu regenerace  sídliště Šipší se  bude  projednávat na  příštím 

zasedání 

 Plocha  u Tebisu – pan ing.Gajdoš  projevil iniciativní  návrh na řešení 

prostoru v areálu kolem Tebisu .Na základě  příslibu  pomoci  vojáků – 

vytvořen  tzv.sáňkovací kopeček pro děti. Spolupráce  s MLR – stromky  

na výsadbu zeleně -,technické oddělení  - trávní semeno + vytvoření  

parkovací plochy. RM souhlasila  s tímto záměrem, ale  s podmínkou , že  

celá akce  nebude  Město stát  žádné  finanční prostředky 

 Informace předsedy  komise také  o jednání  na RM – bylo  to  zasedání  

k rozpočtu  za účasti  předsedů komise . Pan předseda  to  pokládá  za 

vstřícní  krok 

 Byla podána informace o připravovaném materiálu pro jednání ZM na 

zadání  konceptu dopravy  na sídlišti. Materiál předpokládá  vyčlenění  

prostředků z rozpočtu města na zadání studie. 



 Byla podána informace o schůzce  s autorem dopravního  generelu 

centrální zóny  s Ing.Kmoníčkem z firmy HINGWAY DESIGN z Hradce 

Králové. 

 Informace  o dopravním generelu v tisku a problematice dopravy na 

sídlišti ( Mladá fronta – Dnes ) 

 

 

 

 

 
Prostor  U Mamuta 

 K této záležitosti  se  vrátil p.Hlavatý ,vedoucí  technického  oddělení. 

Vysvětlil , že  již podnikl první  kroky. Přípis  z OŽP – ohledně  vykácení 

stromů. Celá  věc  je taky  časově  náročná. Chtějí  to ale  do konce  

roku  zvládnout,vyčistit , aby se  vytvořily  parkovací  místa. 

 

 

Kutnohorské listy 

 Dotaz na pani Hnátkovou , členku redakční rady, zda  již  byla  vybrána  

firma, která  bude  v příštím roce  vydávat Kutnohorské listy. 

 V současné  době  vydávala listy firma Acein,  občané připomínkují 

skutečnost,  že  informace  o Městě  a dění v něm  jsou zpracovány  na 

recyklovaném papíře a v úpravě připomínající reklamní letáky. Dle  

mínění některých členů jde  o to , že  jelikož jsou  poštovní schránky  

zahlceny  velkým množstvím letáků a zpravodaj pak splývá s ostatními 

tiskovinami a bývá často bez přečtení odložen do sběru. 

 

 

Členství pana ing.arch.Kremly v komisi 

 Na základě  návrhu pani Děkanovské ,členové komise  projednali a 

jednohlasně  doporučili podat  do Rady  města návrh  na nového 

člena komise – pana ing.arch. Kremlu,bytem Kaňk 110, který  se  stejně  

aktivně  podílel na  jednáních komise  , na které  byl  zván . 

Úkol: komise doporučuje RM schválit RM nového člena komise 

ing.arch.Kremlu 

Zajistí: A.Děkanovská    Termín: do příští RM 

 

 

Parkování  na sídlišti 

 K této problematice se  komise  vrací  téměř  na každém  jednání. 

 Dnes  vystoupil pan Novák s kritickým pohledem  na situaci  na sídlišti 

Šipší Zdůraznil kritickou situaci na parkovišti u křižovatky 

ul.J.Zajíce,17.listopadu a Havířská stezka – parkují zde, ale i na dalších 

parkovištích mnohdy firemní auta, sanity ,zabírají místa   a auta  

občanů, kteří tam bydlí  nemají , kde  parkovat 

 Na parkování a jeho problém,hned reagoval další člen komise – 

M.Hlavatý .Tvrdil,že v Kutné Hoře  je zvykem každého občana  parkovat 



před vlastním domem a nikdo si  nechce  dát  námahu a parkovat o 

kousek dál. Hlídané parkoviště   průmyslovou kamerou u Kauflandu  

v noci  zeje  prázdnotou. Dále uvedl zkušenosti ze sobotních ranních 

hodin, kdy parkoviště v ulici J.Palacha je prázdné a o několik desítek 

metrů dál v Opletalově ulici parkují vozy na Zelených pruzích. 

 

 
 

Informace pan Nováčka 

 Na základě všímavosti člena  komise,pana Nováčka  byla ostatním 

členům komise podána obšírná informace o nedostatcích jak  na 

chodnících, silnicích – poznatky si  poznamenal pan Hlavatý , který  

zajistí odstranění uváděných nedostatků v rámci běžné údržby 

města a jeho majetku.  

 

Rezignace členky  komise 

 Pí Krista Balková  písemně  požádala  o omluvu své  nepřítomnosti  

na  komisích  a zároveň sdělila, že  pro  pracovní povinnosti se  

nemůže zúčastňovat  dalších  jednání a proto se členství v komisi 

vzdává. 

Zajistí:Děkanovská     Termín: do příští RM 

 

    Závěr 

 Pan předseda komise poděkoval za účast a jednání komise ukončil 

 

 

Příští  jednání komise se koná  

dne 21. ledna 2004 v 16.00 hodin 

v malé zasedací místnosti MÚ – Vlašský dvůr, I.patro,dveře č.8 
 

 

Pozvánky  nebudou zasílány! 

 

Na příští jednání  pozvat pana MST Dvořáka – zajistí pani Hnátková 

 

 

Zápis  ověřil e-mailem: Martin Hlavatý 

Zapsala: Alena Děkanovská 
 

 

 

 


